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UITNODIGING voor de op 16 november te houden vergadering van de Dorpsraad Rockanje. De 
vergadering vindt plaats om 20.00 uur in de Stuifakkers, Briggemandreef 2 in Rockanje, zaal Het 
Getij.  
 
 
AGENDA: 
 
1. Opening  

 
2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 26 oktober 2022 

b. Actiepuntenlijst 
 

3. Terugkoppeling interview verzanding van de kust (9 november) 
Frits, Leen en Ferry zijn hierbij aanwezig geweest. 
 

4. Terugkoppeling gesprek met wethouders Borgonjen en Van der Pol (21 november) 
Frits, Betsy, Jan en René nemen deel aan dit gesprek 

 
5. Stand van zaken flyer/flyeren op 2 december 2022 op de markt 

Betsy en Leen hebben 3 voorstellen voor de flyer gemaakt (zie bijlagen). Hierover moet tijdens de 
vergadering een besluit worden genomen, want de tijd gaat dringen. 
 
Het idee is om de flyer 30-11 bij het krantje te hebben. 4 dagen daarvoor dient het dan te 
worden aangeleverd. 
Tijdens de vergadering moet ook afgesproken worden hoeveel exemplaren er gedrukt moeten 
worden. 
 
De prijzen: 

Flyer A5, 170 gram mc: 

  Enkelzijdig: Dubbelzijdig: 
5000 stuks Euro 109,35 Euro 121,00 
7500 stuks Euro 152,30 Euro 159,30 
10000 stuks Euro 168,69 Euro 201,50 

 
Voor de krant moeten er bijna 3000 worden aangeleverd. Daarom wordt voorgesteld om 7500 
exemplaren te laten drukken. Wat over blijft kan later wellicht nog een keer worden gebruikt.  
 
Bij dit agendapunt kunnen ook afspraken worden gemaakt over degenen die de dorpsraad op 2 
december a.s. op de markt gaan vertegenwoordigen. 
 

6. Stand van zaken website 
De stand van zaken kan door Betsy worden toegelicht.  
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7. Plannen De Drenkeling  

Op verzoek van Leen op de agenda geplaatst met de volgende informatie: 
Ik heb de plannen voor woningbouw in Drenkeling bestudeerd en ben naar de  
inloopavond geweest. Er zijn mij 3 dingen opgevallen. 
 
1. Evenementen terrein. 
Ik heb op de inloopavond 4 verschillende ambtenaren gesproken. De  
ambtenaren verklaarden allen verschillend. Van dat het evenementen  
terrein pas bebouwd wordt als er een nieuw evenemententerrein  is,  
gerealiseerd bij de nieuwe voetbalvelden tot dat Rockanje jaren zonder  
evenemententerrein komt. Door een fractie in de gemeenteraad is hier een  
schriftelijke vraag over gesteld aan de wethouder. Zie bijlage. 
 
Ik denk dat hier meer duidelijkheid over moet komen zodat Rockanje in  
ieder geval altijd een evenementen terrein incl. skatebaan moet houden.  
M.i is dit iets wat heel Rockanje aangaat dus iets wat wij als Dorpsraad  
moeten aanpakken. 
 
2.  Starterswoningen koop. 
Ik heb op de inloopavond 4 verschillende ambtenaren gesproken. De  
ambtenaren verklaarden allen verschillend. Van dat er misschien koop  
starterswoningen komen tot zeker geen koop starterswoningen. 
 
Aan deze woningen is een gebrek. M.i. is dit iets waar wij als Dorpsraad  
aandacht aan moeten schenken naar de gemeente toe. De toewijzing van de  
huizen dient altijd eerst aan mensen met een binding met Rockanje te zijn. 
 
3. Sociale woningen. 
In de plannen die nu bekend zijn wordt 35% van de te bouwen huizen  
sociale woningbouw voor alle soorten woningzoekende. Wettelijk mag de  
gemeente eisen van de woningbouwcoöperatie dat 50% van deze woningen  
worden toegewezen aan woningzoekende uit Rockanje. Op de inloopavond  
aanwezige ambtenaren en raadsleden wezen mij er op dat de coöperaties  
zich hier niet aan houden en dat hier geen controle op is. Ik denk dat  
wij dit moeten aanpakken zodat deze woningen echt aan Rockanjenaren  
worden toegewezen en niet aan kansloze uit andere gebieden. 

 
8. Steun voor de dorpsraad 

N.a.v. de afspraak in de vorige vergadering zijn bijgaande brieven opgesteld. Ze worden één 
dezer dagen verzonden. 
 

9. Overige onderwerpen / rondvraag 
 
10. Volgende vergadering /sluiting 
  
 
 


